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Goedgekeurd verslag met besluiten Ledenparlement van vrijdag 5 april 2024 

14-06-2024/LP/JvdN 

Quorum bepaling bij aanvang van de vergadering 10.04 uur: er kunnen 85 stemmen worden uitgebracht, waarvan 71 ADSA en 14 niet-ADSA 

 

1. Opening door de voorzitter van de FNV 

 De voorzitter van het LP opent de vergadering en doet mededelingen over een vertrekkend LP-lid dat zal worden vervangen, de aanwezigheid van toehoorders, 

en op verzoek van een LP lid mededelingen over diens ziekte. 

De voorzitter van de FNV meldt dat hij vandaag de belangen van de leden in Den Haag zal behartigen in een gesprek met de informateur en daarbij vergezeld zal 

worden door een aantal leden. Hij geeft een presentatie over de Dag van de Arbeid, 1 mei 2024, en roept hij de aanwezigen op om deel te nemen.  

De penningmeester geeft een korte uitleg over de start van het actietraject Zwaar Werk en roept de aanwezigen op zich aan te sluiten bij de acties in hun sector. 

De voorzitter van het LP stelt vast dat het quorum aanwezig is met een totaal stemgewicht van 85 waarvan 71 ADSA en 14 niet-ADSA en meldt dat agendapunt 4 

een statutenwijziging betreft en dus door het hele LP wordt behandeld. 

 

2. Vaststellen agenda LP-vergadering 5 april 2024 

 Genomen besluit(en): 

Het Ledenparlement stemt in met de concept-agenda van 5 april 2024. 

Stemuitslag: 83 stemmen voor, geen stemmen tegen, geen onthoudingen. 

3. Vaststellen besluitenlijst & notulen van de LP-vergadering van 8&9 februari 2024 

 Genomen besluit(en): 

Het Ledenparlement stelt de besluitenlijst & notulen van de LP-vergadering van 8&9 februari 2024 vast.  

Stemuitslag: 82 stemmen voor, geen stemmen tegen, geen onthoudingen. 

 

4. Statutenwijziging VADSA/genderneutraal/regulier onderhoud 

 Op 9 februari 2024 is de mark-up statutenwijzigingen ter bespreking en oordeelsvorming aan het ledenparlement voorgelegd. Op 16 en 23 februari is de mark-up 

wederom besproken in de Commissie Statuten en Reglementen. De door de commissie voorgestelde wijzigingen zijn verwerkt in de voorgenomen 

statutenwijziging.  

De voorzitter van de commissie Statuten en Reglementen voegt aan het schriftelijk verstrekte advies toe dat de statutenwijzigingen overeenkomstig de vigerende 

wet- en regelgeving is. 
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Genomen besluit(en): 

Het Ledenparlement besluit tot wijziging van de statuten van de FNV zoals voorgesteld in bijlage 1 (concept akte van statutenwijziging met kenmerk 

VI/404532.01). 

Stemuitslag: 82 stemmen voor, 2 stemmen tegen en 4 onthoudingen. 

 

5. Aanpassen starttarief VADSA 

 In het Ledenparlement is op 8 februari 2024 de voorgestelde wijziging van het starttarief besproken. Bij het nieuwe starttarief krijgen nieuwe leden twee 

maanden 50% korting op het voor hen geldende tarief. Deze wijziging ligt nu besluitvormend voor. 

De portefeuillehouder reageert op een voorgenomen motie “Evenwichtige en solidaire contributietarieven en contributietabel” waarin het hoofditem is dat er 

tussen de verschillende groepen met dezelfde inkomens een contributieverschil is. 

• De portefeuillehouder zal nagaan of de werkwijze gevolgd wordt dat leden die melden dat ze vallen onder de leefgeldnorm geen contributie hoeven te 

betalen.  

• Hij heeft n.a.v. de motie een overleg gestart over de manier waarop werkende armen gescheiden kunnen worden van arme mensen die in deeltijd 

werken.  

• Daarnaast zal hij nagaan wat lagere tarieven voor de betrokken groep oplevert en onderzoeken of het mogelijk is de opbrengst van leden die vrijwillig 

meer te betalen in te zetten voor dit doel.  

De indieners van de motie dienen n.a.v. de beantwoording de motie “Evenwichtige en solidaire contributietarieven en contributietabel” in en houden de motie 

aan. 

• Toegezegd wordt dat een eerste terugkoppeling van de voortgang zal plaatsvinden in het Ledenparlement van september 

• De portefeuillehouder reageert desgevraagd n.a.v. op geconstateerd verschil in contributietarief tussen de FNV en de AOb dat ledenwinst het doel is en zegt 

toe dat hij aan de portefeuillehouder VLR het signaal zal geven dat het handig is om het in het LP te melden als er een gesprek gevoerd wordt over hoe de 

inrichting van de FNV in de toekomst anders zou kunnen.  

Genomen besluit(en): 

De VADSA stelt de contributieregeling als bedoeld in art. 18.2 sub b van de statuten vast conform het wijzigingsvoorstel van het algemeen bestuur, inhoudend dat 

het starttarief voor nieuwe leden van 4 maanden voor € 25,00 wordt gewijzigd in: minimaal 50% korting gedurende 2 maanden op het reguliere tarief dat op het 

nieuwe lid van toepassing is. 

Stemuitslag: 58 stemmen voor, 8 stemmen tegen en 1 onthouding. 

6. FNV-visie op mantelzorg 

 In februari werd de concept mantelzorgvisie in het LP besproken, en positief ontvangen. Er waren echter nog wel op- en aanmerkingen, inclusief toezeggingen 

van Kitty Jong om zaken toe te voegen en aan te passen. Tussen februari en nu is er (opnieuw) bij verschillende sectoren en commissies input opgehaald om hun 

op- en aanmerkingen goed te verwerken. Nu ligt een en ander ter besluitvorming voor. 
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• De portefeuillehouder zegt toe dat de publieksversie wordt verreikt met persoonlijke verhalen, om concreet zichtbaar te maken wat de visie in de levens 

van mensen betekent. Deze publieksversie wordt nu gemaakt en wanneer die af is ook gedeeld met het LP. 

• Daarna volgt er (na de zomer) een uitvoeringsagenda waar de sectoren mee aan de slag kunnen. Overigens wordt er al aan onderdelen gewerkt.  

• Het advies m.b.t. een uurtarief voor WMO-consulenten zal ze meegeven aan de mensen die bezig zijn met die WMO-pilot.  

Genomen besluit(en): 

Het Ledenparlement stemt in met de Mantelzorgvisie. 

Stemuitslag: 83 stemmen voor, 4 stemmen tegen en geen onthouding. 

7. Notitie regioraden 

 In de tweedaagse vergadering van het Ledenparlement op 8 en 9 februari jl. is de notitie over het oprichten van regioraden (of liever gezegd regiobijeenkomsten) 

in eerste aanleg besproken. Op basis van wat daar gezegd is, is een tweede versie gemaakt, nu ter besluitvorming. 

• De portefeuillehouder zegt toe dat er een overzicht komt van de te houden regiobijeenkomsten waar deze twee regioraden deel van uitmaken. Er komt 

ook een tijdspad om ervoor te zorgen dat deze bijeenkomsten op een logisch moment plaatsvinden en niet te snel achter elkaar.  Van deze 

bijeenkomsten zal er verslaglegging komen.  

• Bart heeft een overzicht van de netwerken dat beschikbaar kan worden gesteld. 

• Er wordt nog een keer naar het uitnodigingsbeleid gekeken, zodat kaderleden in de sector en uit AB en LP op de hoogte zijn van de bijeenkomsten.  

Genomen besluit(en): 

Het Ledenparlement stemt in met de notitie Regioraden. 

Stemuitslag: 75 stemmen voor, 10 stemmen tegen en 3 onthouding. 

8. Stand van zaken reorganisatie 

 Het bestuur heeft diverse sessies gehad ter voorbereiding van de bestuursopdracht en twee rondes waarin bij de directeur en management vragen zijn uitgezet. 

De bestuursopdracht zal naar verwachting op 8 april a.s. in het Algemeen Bestuur vastgesteld worden. De directeur zal vervolgens samen met het MT een 

conceptplan voorleggen aan het bestuur. Het reorganisatieplan gaat via een adviesaanvraag van de algemeen directeur naar de ondernemingsraad.  

De penningmeester geeft naar aanleiding van vragen over de aansturing en de rol van het LP aan dat de door het LP vastgestelde begroting met de 

uitgangspunten uit de notitie “investeren in een toekomstbestendige vakbond” door het bestuur worden uitgewerkt in de bestuursopdracht. M4, M8, het 

jaarverslag, de jaarrekening en maanddashboards wil de penningmeester gebruiken om vanuit de vereniging beter sturing aan de FNV te geven.  

• Op een Verdiepingsdag zal stilgestaan worden bij de bestuursopdracht. De algemeen secretaris zegt toe na te gaan hoe de vereniging verder zal worden 

betrokken. 
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• De penningmeester zegt toe ervoor te zullen zorgen dat de vergaderplanning van 2025 beter zal aansluiten op de M4/M8-cyclus, en dit met de 

agendacommissie zal worden besproken.  

• Hij zegt toe de M4 te verstrekken zodra hij in het Algemeen Bestuur is vastgesteld. 

9. Reglement VADSA 

 In het kader van de nadere uitwerking van het orgaan VADSA in de statuten is ook het vergaderreglement van dit orgaan aangepast.  

• De portefeuillehouder geeft n.a.v. een vraag over drie VADSA-vergaderingen per jaar aan er voor zorg te zullen dragen dat het aantal vergaderingen 

werkbaar blijft en kan zich voorstellen dat de 3 vergaderingen worden ingebed in tweedaagse vergaderingen.  

10. Herijking verkiezingsstelsel 

 Het Ledenparlement wordt gevraagd input te geven op de voorliggende conceptteksten: Reglement omtrent de verkiezingen van algemeen bestuur en 

Ledenparlement, Reglement directe sectorale afdelingen (RDSA), en Profielschetsen Ledenparlement en Bestuur. De portefeuillehouder reageert op vragen en 

opmerkingen. 

• Naar aanleiding van een vraag m.b.t. de rol van de sectorraden bij benoeming en ontslag zegt de algemeen secretaris toe op de procedure terug te 

komen waarbij hij de noodzaak benadrukt deskundigheid in de procedure te zetten. 

11. Aftrap Jaarverslag 2023 

 De algemeen secretaris geeft met een presentatie een eerste inkijk hoe het jaarverslag er uit gaat zien.  

• De portefeuillehouder beaamt dat de ambities, successen en inclusiviteitsdoelen goed moeten worden neergezet en zegt toe dat hij dat nog een keer 

benadrukken zal in de besprekingen. 

12. Investeringsaanvraag Verlenging Project gastlessen 

 Het huidige project gastlessen loopt tot 1 juli 2024. Om ook de komende jaren te kunnen profiteren van de voordelen van Gastlessen is hiervoor een 

investeringsaanvraag nodig die uiteengezet wordt door de portefeuillehouder. De portefeuillehouder verzorgt een inleiding en reageert op vragen en 

opmerkingen. 

13. Hamerstukken  

 13.01 Statutenwijziging Stichting Mondiaal FNV 

Genomen besluit(en): 
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Het Ledenparlement geeft haar goedkeuring voor het wijzigen van de statuten van de Stichting Mondiaal FNV. 

Stemuitslag: 81 stemmen voor, 5 stemmen tegen en geen onthouding. 

 

Genomen besluit(en): 

Het Ledenparlement benoemt mevrouw Simone Geluk van de Nederlandse politiebond (NPB) per 5 april 2024 als lid van de Salarisadviescommissie (SAC). 

Stemuitslag: 64 stemmen voor, 17 stemmen tegen en 1 onthouding. 

Het Ledenparlement benoemt de heer Henk Eijkenaar van Nautilus per 5 april 2024 als lid van de Salarisadviescommissie (SAC). 

Stemuitslag: 62 stemmen voor, 19 stemmen tegen en 1 onthouding. 

Het Ledenparlement benoemt de heer Wim Groeneweg van Marver per 5 april 2024 als lid van de Salarisadviescommissie (SAC). 

Stemuitslag: 65 stemmen voor, 15 stemmen tegen en 2 onthouding. 

 

13. Rondvraag en mededelingen 

 Mededelingen:  

1. Naar aanleiding van de verstrekte actielijst zegt de algemeen secretaris toe dat vanaf de volgende tweedaagse structureel actielijsten gebruikt zullen worden 

om bij u terug te komen op punten die in het LP voorbijkomen. Diverse actiepunten worden besproken: 

• Evaluatie Nederland Verdient Beter – actiepunt ligt bij de voorzitter 

• Geen Podium PVV – Beleid is ongewijzigd 

• Uitvoeringsagenda Kadervisie – Directie en MT zullen advies geven over de implementatie 

• Maandelijks inzicht in de ledenontwikkeling – door penningmeester (met maandelijks dashboard) 

• Activiteitenbegroting - De penningmeester zal de stappen die gezet gaan worden voor de zomer naar het LP  sturen 

• Evaluatie Sectoralisatie – Er zijn helaas niet veel plannen ingediend 

• Inhuur conform minimumloon eis – AB gaat beleid vaststellen en dan geen nieuwe inkoopcontracten aangaan die hier niet aan voldoen. Albron 

medewerkers wordt opnieuw gevraagd in vaste dienst te komen.  

• Over de formats van de werkplannen, KPI’s wordt nog gesproken. Dit komt nog terug in het Ledenparlement.  

3. De algemeen secretaris geef een samenvatting van de uitslag van de mini-enquête na de 2-daagse LP-vergadering 8&9 februari 2024. 

4. De algemeen secretaris verzoekt om gezien de reorganisatie geen 2-daagse voor LP Commissies meer te houden tot de volgende bestuursperiode.  

Rondvraag: 



 

Blz. 6  

  

De algemeen secretaris verzoekt n.a.v. een vraag om de gegevens te verstrekken m.b.t. een foutief verstrekt jubileumspeldje. Hij geeft benoemde zorgen m.b.t. 

de smarter-mailomgeving door aan de meeluisterende ICT-consultants.  

De penningmeester geeft n.a.v. een vraag aan dat budgetoverschrijdingen door het bestuur gemeld worden in de M4 en M8 rapportage. Hij meldt n.a.v. 

opmerkingen van de minister over de RVU desgevraagd dat de FNV niet in gesprek is over de RVU.  

K. jong laat n.a.v. een vraag weten dat er geen reden is af te wijken van de koppeling WML-AOW. 

De algemeen secretaris meldt n.a.v. een vraag dat de verslagen van de RvT niet openbaar zijn. De RvT legt jaarlijks verantwoording af en geven adviezen.  

K. Jong verzoekt, n.a.v. een vraag met betrekking ontbreken van opleiders voor WMO-begeleiders, om de vraag schriftelijk te verstrekken zodat kan worden 

nagegaan wat aan de hand is.  

K. Jong zegt toe te onderzoeken of het wenselijk en uitvoerbaar is WIA-consulenten en re-integratie -coördinatoren bij elkaar te zetten. 

Er wordt verzocht om aan het eind van de vergadering een foto te maken ter ondersteuning van het solidariteitsproject met zorgmedewerkers in Kenia. 

Daarnaast wordt verzocht om een stagiair van de vakbond uit Oostenrijk de Verdiepingsdag te laten meemaken. 

Aandacht wordt gevraagd voor ManiFiesta op 7 en 8 september. Een stemadvies wordt gegeven voor een FNV lid onder de Europese kandidaten Elmar Smit. 8 

april is een Europees debat in Groningen. 17 april is er een bijeenkomst in Weert over de duurzame samenleving. 13 mei komt de werkgroep Handelsverdragen 

bijeen in de Henri Polak zaal. 11 mei komt waarschijnlijk Eurocommissaris Nicolas Schmit. 

De algemeen secretaris ondersteunt de suggestie dat LP-leden mee worden genomen in de cursus/opleiding over veilig mailen en automatisering.  

De algemeen secretaris meldt desgevraagd dat gewerkt wordt aan de informatie over het Ledenparlement op het Kaderportaal. 

Hij verzoekt om een vraag m.b.t. opgeven als lid bij 2 sectoren op papier te zetten.  

De penningmeester geeft n.a.v. een vraag aan dat pensioenopbouw van zelfstandigen eerder is besproken met het Ledenparlement en opnieuw geagendeerd kan 

worden in de sectorraad.  

P. Bolster geeft desgevraagd aan de ze hoopt de stand van zaken m.b.t. het Industriebeleid bij het volgende Ledenparlement te kunnen bespreken.  

B. van Weegberg geeft n.a.v. een vraag aan dat geen podium wordt geboden aan PVV en FVD vanwege het uit elkaar spelen van de werkende klasse. Daarop 

baseren wij ons beleid en onze inzet en dat is ook in lijn met de aanpak van de EVV. Wij zoeken geen contact, dus ook niet met PVV-politici, tenzij dat direct ingaat 

tegen de belangen van onze leden. 
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15. Slotwoord door de algemeen secretaris 

 De algemeen secretaris blikt terug op een succesvolle Verdiepingsdag 1 maart 2024, vraagt aandacht voor de Bondscast, laat weten hoe gereageerd is op de het 

drama rondom de Gazastrook en citeert uit “De gedachten zijn vrij”.  

16. Sluiting 

 


